
Protokoll fört vid möte med Laholms bridgeklubb 180125. 
Närvarande: Greger Sundgren, Eva-Lena Glimne, Lennart Norberg, Roland Svensson, Gunilla 
Johansson, Thomas Knutsson, Kent Nordenberg och Mona Joleby 

1. Greger öppnade mötet och dagordningen godkändes. 
2. Föregående mötesprotokoll ok. 
3. Ekonomisk rapport 

Kostnader som sill och päror och julfest, där föreningen bjuder läggs under 
medlemsaktiviteter. 
DM mixed ser ut att gå ihop. Diskussion om höjning av startavgift eftersom hyran för 
Hökagården är höjd på helgerna. 

4. Tävlingskommittén 
Tävlingar lagda fram till 1 april. 26 mars är det äggatävling med föranmälan. 
Onsdagskvällar med utbildning 1gång/månad.  
KM par ev. silvertävling, måste i så fall vara 42 brickor. Smörgåstårta på lunch och 
catering på kvällen.  

5. Utbildningskommittén 
Många nybörjare, förslag om fadderbridge och interntävling i gruppen. 
Nybörjarträffen kommer att spelas i april.  
Gunilla kommer med lista på vilka som gått nybörjarkurs de senaste åren. Hur ska vi 
följa upp det för att få så många som möjligt att fortsätta att spela? 

6. Material kommittén 
7. Trivsel kommittén 
8. Övriga Frågor 

Medlemsmatrikeln är inte riktigt aktuell. Mona mejlar förbundet för att få veta hur 
länge namnen (de som inte betalt medlemsavgiften) ligger kvar på 
medlemsmatrikeln.  
Hallandsträffen 15 april 
Informera om att DM tävlingarna betalas av klubben 
Ev. bidrag från kommunen om lokalbidrag och utbildning. Ansökan om att bli 
bidragsberättigad förening, Greger skriver. 

9. Nästa möte 180412 
10. Greger avslutade mötet. 

 
 
 
Greger Sundgren    Mona Joleby 
ordförande    sekreterare 
 

 


